
 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 16. april 2019 stillet følgende spørgsmål nr. 577 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 577:  

”Vil ministeren oplyse, hvad den gennemsnitlige distance er til hhv. 10 og 35 nye 

sundhedshuse, hvis de i begge tilfælde placeres, så den gennemsnitlige distance til de 

pågældende sundhedshuse er mindst muligt for danskerne?” 

 

Svar: 

Der er tale om en kompleks problemstilling, som forudsætter et analysearbejde, det 

ikke har været muligt at gennemføre inden for den ønskede tidsfrist.  

 

Det bemærkes i øvrigt, at etableringen af de nye sundhedshuse vil ske under hen-

synstagen til de eksisterende strukturer, herunder placeringen af sygehuse, praktise-

rende læger, kommuner, som bl.a. afspejler befolkningens geografiske bosætning.  
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